
Afgelopen jaren heb ik in de rol bestuurslid Technische Zaken bij KMD 
het trainingsschema mogen maken. Een ondankbare klus om 54 teams 
twee keer per week te laten trainen. Dit aantal geeft een enorme 
uitdaging om dat passend te houden. We moeten rekening houden met 
trainers die niet te vroeg kunnen starten vanwege hun eigen werk, 
kinderen die niet te laat kunnen trainen, trainers die zelf nog trainen in 
onze selectieteams en niet 4 dagen per week op KMD kunnen zijn, het 
aantal spelers/teams wat je kwijt kan op het veld. 

Na meestal 8 of 9 iteraties van het schema zijn we vaak tot een 
consensus gekomen. Niet dat iedereen blij is verre van. Maar dan 
moeten we uitleggen dat we maar 2 kunstgrasvelden hebben en niet veel 
anders kunnen.  

Van de recreanten weet ik dat zij vooral trainen als het nog lekker weer is 
en zodra het weer minder wordt dan neemt de inspiratie af om te gaan 
trainen. Maar in het begin van seizoen staan er 60 mannen het veld die 
mij aankijken of ik niet goed ben om zoveel teams op 1 veld in te delen. 
Dat probleem ebt weg wanneer de herfst van start gaat. Dit in 
tegenstelling tot de jeugd waar altijd en iedereen wil trainen en bewegen. 
Zij blijven vaak met te veel spelers om het veld staan gedurende het 
seizoen. 

De KNVB heeft een mooie online tool waarmee je kan berekenen hoeveel 
capaciteit, hoeveel velden je moet hebben om 54 teams te laten trainen. 
Daaruit kwam naar voren dat het niet past op twee velden en dat meer 
ruimte hiervoor nodig is. Niet vreemd natuurlijk want dat ervaren we zelf, 
maar wel fijn dat ook de KNVB dit ook laat zien. 

Komende zaterdag hebben wij onze jaarlijkse inschrijfdag. Dat belooft 
een drukke dag te worden. Vele kinderen zullen met hun ouders naar 
onze club afreizen in de hoop dat zij bij ons kunnen gaan voetballen. 
Maar weten nu al dat we heel veel kinderen moeten teleurstellen en 
geen plekje kunnen aanbieden om bij ons te sporten en bewegen. We 
hebben vaak alleen maar plek voor de allerjongsten en handvol plekjes 



voor kinderen die ouder zijn. Het is jammer om te zien dat we jaarlijks 70, 
80 kinderen moeten teleurstellen die bij ons terecht willen. Wij als KMD 
willen een bijdrage leveren dat kinderen en ouderen blijven sporten en 
wij kunnen hier een grotere bijdrage aan leveren als wij een extra 
kunstgrasveld krijgen.  

Ik hoop daarom dat de raad een akkoord geeft aan het Raadsvoorstel - 
Programmering Strategische Accommodatieplanning Sport 2026 – 2029 
van wethouder Goudswaard. En daarmee KMD een kunstgras toezegt.  

 


